
Referatet af bestyrelsesmødet

den 5/9-2023



Deltager: Christina Bihl (CB), Jonas Kühn (JK), Daniel Ovesen (DO) og Frederik Rudebeck
Rasmussen (FR)

Afbud:

0. Mødestart

0.1 Tegnstyrer og referent
FR er tegnstyrer.
CB er referent.
JK er ansvarlig for aftenens to do-liste.

0.2 Bordet rundt

Alle har haft en god sommer og er klar til at komme i gang med Døvanias arbejde igen.

1. Administration
1.1 Medlemsliste (JK)
Er medlemslisten god nok?

Konklusion: Medlemslisten er blevet opdateret og FR, DO og JK vil bruge den fremover.

1.2 Kontingentopkrævning (FR)

Konklusion: Vi blev enige om, at det stadig er DO, der har ansvar for kontingentopkrævning,
men at det er FR som registrerer det ned via banken (han har jo adgang til banken) og så
giver besked videre til DO, hvis der er nogen, der skal rykkes.

2. Økonomi
2.1 - Udgifter for breddeidræt ifm. beachvolley (JK) og triathlon udgifter (FR)
Set mailen fra CH?

Konklusion: Vi har set begge mails fra CH og FR vil ASAP svare CH og sige at det hele er
på plads.

2.2 - Status på bogføring ifm. § 44? (JK)

Konklusion: Det hele kører som det skal, og JK+FR er opmærksomme på den næste
deadline for at søge § 44.

2.3 - Søge om tilskud til transport (JK)
Skal tilskuddet først godkendes hos bestyrelsen og den pågældende idrætsleder?

Konklusion: JK kontakter discgolf idrætslederen og finder ud af hvem der for tiden er lederen
for afdelingen og hvem der sidder i udvalget. Vi vil derefter betale udgifterne til afdelingen



ifm. discgolf DM. Vi vil fremover også gøre opmærksom på, at man ikke må bruge penge, før
man har fået grønt lys fra os.

3. Tema
3.1. Vores 120 års jubilæum (CB)

Konklusion: Vi vil gerne gøre noget ud af det, så vi undersøger det nærmere ifm. leje af en
sal til en fest, og så evt. en hal til noget sport i løbet af dagen. Begivenheden sker indtil
videre den 4. maj 2023.

3.2. Samarbejde med Sverige (CB)

Konklusion: Det var en succes med samarbejdet med Sverige ifm. rundbold, hvorfor vi gerne
vil gentage det med en anden type sport til foråret i 2024 (måske beachvolley eller padel).

3.3. Frivillige fest (CB)
Konklusion: FR og JK arbejder videre på det og vi vil gerne afholde det i november 2023.

4. Idrætsgrene
4.1. Herrefodbolds budget (FR)
Konklusion: Bestyrelsen har godkendt budgettet.

5. Andet og sidst
5.1 - Døvanias informationer er blevet opdateret og ligger i fælles drev under dokumentation
(JK)
Til orientering

5.2 - SoMe? (JK)
Er der behov for mere SoMe?

Konklusion: Vi vil gerne være mere opmærksom på det og bruge FB noget mere til SoMe.

5.3 - DDI (JK)
Vores tanker om DDIs arbejde på det sidste

Konklusion: Vi vil undervejs op til klubseminar (den 11. nov 2023) skrive forskellige punkter
op som vi vil tage op/spørge om.

5.4. Næste bestyrelsesmøde

Det bliver den 4. oktober 2023.


